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INTERPELACJA 

 

Na podstawie art. 24 ust. 3 i 5 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  gminnym (Dz. U. 
z 2018 r. poz. 994, poz. 1000, poz. 1349, poz. 1432 ) oraz §68 4 Statutu Gminy Łapy stanowiącego załącznik do 
uchwały Nr LIV/452/18 Rady Miejskiej w Łapach z dnia 13 listopada 2018r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Łapy (Dz. Urz. Woj. Podl. poz.4651 z 20 listopada  2018r.) zwracam się z prośbą o przedstawienie przez Pana 
Burmistrza informacji na temat: 

 

Budowy basenu w Łapach  
 

Ponieważ pojawiła się możliwość pozyskania dotacji nawet 85% na budowę basenu ze środków 
Ministerstwa Kultury Dziedzictwa Narodowego i Sportu oraz nawiązując do obietnicy Pana Burmistrza na profilu 
Facebook w sprawie złożenia wniosku zwracamy się z prośbą o wyjaśnienie: 

1. Czy Gmina Łapy w terminie do 31 marca 2021 r. złoży wniosek o dofinansowanie budowę basenu w 
Łapach w ramach programu Ministerstwa Kultury Dziedzictwa Narodowego i Sportu? 

2. Ile wynosi aktualny kosztorys budowy basenu w Łapach i kiedy ostatnio był aktualizowany? 
3. Analizując warunki ww. programu na jaką wartość dofinansowania może liczyć Gmina na udowe basenu? 
4. Analizując warunki ww. programu, która inwestycja ma większe szanse na uzyskanie dotacji: budowa 

basenu w Łapach czy budowa sali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 2 w Łapach. 
 

Uzasadnienie 

Dyskusja na temat budowy basenu trwa od wielu kadencji. Już dwukrotnie ówcześni Burmistrzowie, na początku 
swoich kadencji, rezygnowali z tej inwestycji. Od lat Mieszkańcy oczekują, że kryta pływalnia w Łapach powstanie. 
Takie potrzeby zgłaszają rodzice dzieci, ale także i osoby dorosłe. W tym momencie jest to tym bardziej widoczne. 
Pojawiła się informacja o możliwości pozyskania dotacji na budowę basenu ze środków rządowych. Ministerstwo 
daje szczególną rekomendację dla basenów typu „Delfinek”. Obiecująca także jest deklaracja Pana Burmistrza 
w tej sprawie: „Wniosek na basen jest przygotowywany od dawna i mamy zamiar go złożyć”.  

Mamy nadzieję, że negatywna opinia Pana Przemysława Jaroszewskiego, pełniącego obowiązki dyrektora OKF w 
Łapach, w kwestii budowy basenu w Łapach, nie będzie miała wpływu na decyzję Pana Burmistrza. Widząc 
zaproszenie OKF do wyjazdu na basen do Wysokiego Mzowieckiego w momencie możliwości pozyskania nawet 85% 
dotacji, uznajemy jedynie jako potwierdzenie konieczności realizacji tej inwestycji. 

 Z wyrazami szacunku

 


